



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P25047

School Picnic - Barbecue at Ting Kok Wan BBQ Farm

學校旅行：汀角灣燒烤農莊之旅

The School Picnic – Barbecue at Hong Kong BBQ Farm will be held on 7th November 2025 (Friday) at Ting Kok Wan BBQ Farm. The fee is \$168, of which \$118 will be sponsored by the school. Students are advised to take own utensils to join the green picnic and leave no residue on the day.

Parents are requested to sign the reply slip via eClass Parent app by 15th October 2025 (Wednesday). The arrangement for the School Picnic is as follows:

本校將於 2025 年 11 月 7 日 (星期五) 舉行汀角灣燒烤農莊之旅。地點為汀角灣燒烤農莊。費用為每人 \$168，學校已資助每位同學 \$118。本校鼓勵同學自備餐盒及餐具到場參與綠色旅行，共同為環保作一分力。

請 貴家長於 2025 年 10 月 15 日 (星期三) 或之前，透過 eClass 家長應用程式簽回電子通告。旅行當日安排如下：

Gathering Time 集合時間	8:30 a.m. 上午八時三十分
Meeting point 集合地點	School 學校
Dismissal Time 解散時間	around 3:15 p.m. 約下午三時十五分
Dismissal Location 解散地點	School 學校
Meal Arrangement 用餐安排	A wide variety of food items are provided. 場地提供多種食物供學生自助燒烤。
Dress Code 衣著要求	School Activity Uniform 學校活動服
Payment Details 費用詳情	\$50

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學



Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
8th October 2025 二零二五年十月八日